
Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan 

johtokunta 

Møtested: Teams 

Dato: 21.03.2023 

Tidspunkt: 12.00-16.00 

 

 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Robert Wilhelmsen Medlem Hammerfest kommune 

Grete Liv Olaussen Medlem Troms og Finnmark fylkeskommune 

Mona Skanke Leder Porsanger kommune 

Anna Ravna Gaup Nestleder Sametinget - Sámediggi 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

   

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn  Representerer 

 

 

  

 

Merknader: 

Det ble enighet om at møtet skulle avsluttes kl. 15.40 

 

 

Øvrige frammøtte: 

Navn  

Karoline Salmila  
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Underskrift: 

 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 

møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

 

Møteprotokoller signeres av: 

 

 

 

 

Mona Skanke                     Grete-Liv Olaussen 

 

Styreleder                                Styremedlem
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ST 10/2023 Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 21.03.2023  

 

Behandling 

4 styremedlemmer er til stede. 

 

Vedtak 

Najonalparkstyret er beslutningsdyktig under hele møtet. 

 

 

ST 11/2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 21.03.2023  

 

Behandling 

Innkalling og saksliste 

 
Saksliste 
 

Utvalgs- 
saksnr. 

Innhold Lukket Arkiv- 
saksnr. 

ST 10/2023 Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet   

ST 11/2023 Godkjenning av innkalling og saksliste    

ST 12/2023 Valg av underskrivere   

RS 2/2023 Orientering    

ST 13/2023 Møte angående gjerde ved Bastingamma   

RS 3/2023 Møte med Statnett   

 
 

Vedtak 

Innkalling og endring på saksliste enstemmig godkjent. 
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ST 12/2023 Valg av underskrivere 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 21.03.2023  

Behandling 

Mona Skanke foreslo Grete-Liv Olaussen som underskrivere til møteprotokollen. Ingen andre 

forslag. 

 

Vedtak 

Mona Skanke foreslo Mona Skanke og Grete-Liv Olaussen som underskrivere til 

møteprotokollen. 

 

 

 

 

RS 2/2023 Orientering 

- Det ble gjennomført elgtelling den 13. mars 2023. Det ble telt opp 56 elg. 

- Det jobbes med Besøksstrategi. Forvalter viser frem et delkapittel under møtet. Det 

jobbes videre med styringsdokumentet. 

- Styret vurderer mulighetene til fagtur i 2023. Uke 22 er tidlig på sesongen og det kan 

være mye snø i Øst-Finnmark. Det skal derfor ses på muligheten til å reise lenger sør 

i uke 22. En fagtur på høsten passer ikke for nasjonalparkstyret. 

- Stabbursdalen najonalparkstyre vurderer møteplanen og setter datoer for aktuelle 

dialogsmøter med lokal reindrift, arbeidsgruppa for beiteskader og nytt RU-møte. 

Dette må avklares over e-post grunnet mangel på tid under møtet. 

- Det informeres om at i tillegg til rammeavtale for mulighetsstudier, forprosjektering og 

detaljprosjektering av innfallsporter kan styret også bli med på en tilslutningsavtale 

om informasjonsplakater. Dette er to separerte avtaler. Forvalter skal finne ut mer 

angående dette. 

- Det ble gjennomført den årlige arrangerte skitur i Stabbursdalen den 19. mars, samt 

barnas dag på Stabbursnes Naturhus og Museum den 18. mars. Særlig ved barnas 

dag var det stor oppslutning. 

- Forvalter skal delta på Stikonferansen i Tromsø den 28.-29. mars 2023. Den 

arrangeres av Den Norske Turistforening og Friluftsrådenes Landsforbund. 

- Forvalter skal delta på bestandsplansmøtet for elg hos FeFo den 22. mars 2023 i 

sammenheng med håndtering av beiteskader på furu i Stabbursdalen. 

 
 

 

 

 

 

 



 

5 av 5 
 

 
 

ST 13/2023 Møte om forsterking av reindriftsgjerdet ved Bastingammen 

Under dette møtet deltok siidaleder Anne Louise Næss Gaup for Skáiddeduottar siida på 
Teams. 

Forvalters innstilling  

Forvalter orienterer om status og prosessen til felles søknad om tilskudd til 
konfliktforebyggende tiltak i forhold til gjerdet ved Bastingammen. 

Stabbursdalen nasjonalparkstyre avgjør hvordan progresjonen i prosjektet skal utføres, i 
samarbeid med Skáiddeduottar siida. 

For å sikre finansiering av forsterking av reingjerdet ved Bastingammen, har 
nasjonalparkstyret prioritert å bevilge budsjetterte midler til dette tiltaket. Om det skulle 
bevilges penger til tiltaket fra søknaden om konfliktforebyggende tiltak, vil nasjonalparkstyret 
kreve at disse pengene overføres til styret slik at de skal kunne gå til finansiering av andre 
tiltak som nasjonalparkstyret har måttet nedprioritere. 

 

Styrets innstilling 

Stabbursdalen nasjonalparkstyre inngår avtale med Skáiddeduottar om at nasjonalparkstyret 
skal motta eventuelle bevilgninger fra søknaden. Dette begrunnes med at pengene skal 
kunne brukes til andre tiltak som nasjonalparkstyret ikke har kunnet utrette grunnet 
manglende midler i 2023. Skáiddeduottar gjør innkjøp av de resterende materialer som 
allerede er avtalt. Tiltaket med forsterking av gjerdet videreføres. 

Votering 

Enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak i St 13/2023 

Stabbursdalen nasjonalparkstyre inngår avtale med Skáiddeduottar om at nasjonalparkstyret 
skal motta eventuelle bevilgninger fra søknaden. Dette begrunnes med at pengene skal 
kunne brukes til andre tiltak som nasjonalparkstyret ikke har kunnet utrette grunnet 
manglende midler i 2023. Skáiddeduottar gjør innkjøp av de resterende materialer som 
allerede er avtalt. Tiltaket med forsterking av gjerdet videreføres. 

 

RS 3/2023 Møte med Statnett 

Statnett tok kontakt med nasjonalparkstyre og ønsket et orienteringsmøte med 
forvaltningsmyndigheten til Stabbursdalen landskapsvernområde. 

Under møtet presenterte Statnett sin arbeidsprosess og beskrev hvor langt de var kommet 
med planlegging av bygging av 420 kV linje fra Skaidi til Lebesby.  

Statnett er pålagt av NVE å utrede flere alternativer med forslag til hvordan de skal kunne 
passere Stabbursnes/Stabbursdalen. De la derfor frem et forslag til hvordan de det 
eksempelvis kan bygges en 420 kV linje på eksisterende 132 kV linje. Dette la frem gjennom 
en prosjektbeskrivelse.  

 

Møte slutt kl. 15:40. 


